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Delegacija Novog mesta i ambasador 
Slovenije u BiH u posejti Prijedoru 
 
Republika Slovenija  je prošle godine bila 
druga strani investitor u Bosni i 
Hercegovini koju smatra veoma  
perspektivnim područjem  interesantnim za 
investitore, kazala je  ambasador 
Republike Slovenije u Bih Nataša Vodušek 
koja je boravila u Prijedoru povodom 
obilježavanja desete godišnjice rada 
Udruženja Slovenaca „ Lipa“ 
      „Prošle godine smo imali robnu 
razmjenu sa  BiH u visini od milijardu eura 
koliko iznosi i robna razmjena sa Ruskom 
Federacijom, naše 142 firme zapošljavaju 
preko 10 000 radnika iz BiH , a ambasada 
izdaje godišnje 26  500 radnih dozvola 
radnicima BiH za Sloveniju, što znači da 
70 odsto svih radnih dozvola je upravo za 
radnike iz BiH“ kazala je Vodušekova. 
     Ona je naglasila da u posljednje dvije 
godine više investicija ide u RS zbog bolje 
ekonomske klime i povoljnije poreske 
politike, te da regionalna saradnja među 
gradovima kakva postoji između Prijedora 
i nekih slovenačkih gradova doprinosi i 
veoma dobroj saradnji BiH  i Republike 
Slovenije. 

 

 
 Prijemu  kod načelnika opštine Prijedor 
Marka Pavića organizovanog povodom 
obilježavanja desete godišnjice postojanja 
Udruženja Slovenaca "Lipa" su pored 
ambasadora Slovenije u BiH prisustvovali i 
župan Novog Mesta Alojz Muhič i  
dožupan Boveca Robert Trampuž. 
       Muhič je rekao da Novo Mesto, kao 
industrijski razvijeno područje udaljeno 
dva sata vožnje od Prijedora, ima veliki 
interes i za saradnju na ekonomskom 
planu, dok je Trampuž govorio o mogućim 
oblicima turističke razmjene Prijedora i 
Bovca. 
         Načelnik opštine Prijedor Marko  
Pavić je rekao da je početkom naredne 
godine dogovorena posjeta delegacije 
Prijedora Novom Mestu tokom koje bi 
razgovarali o mogućnosti angažovanja  
prijedorskih preduzeća i radnika u ovom 
slovenačkom mjestu 
 
Otvoren bunar „ Prijedorčanka“ 
 
Ambasador Kraljevine Norveške u BiH  
Jan Bratu i načelnik opštine Prijedor 
Marko Pavić zvanično su  pustili nu rad  
bunar PB5 „ Prijedorčanka“  u  
prijedorskom naselju Brezičani. 
 

 
       „Ranije uspostavljena saradnja opštine 
Prijedor i norveške Sund komune , 
doprinijela je da  se Vlada   Norveške  
uključi u izgradnju ovog bunara   i veoma 
se radujem što smo bili dio projekta kojim 
će pet hiljada domaćinstava  dobiti pitku 
vodu“ rekao je ambasador Norveške Jan 
Bratu. 
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U izgradnju ovog značajnog vodoobjekta 
uloženo je  milion KM, a projekat je 
dijelom od oko  600 000 KM  finansirala  
Vlada Kraljevine Norveške, dok je ostatak 
sredstava obezbijeđen  iz opštinskog 
budžeta i kreditnim zaduženjem preduzeća 
„ Vodovod“.  
         Izražavajući zahvalnost na podršci u 
realizaciji ovog projekta i rješavanju 
problema vodosnabdijevanja za više 
prijedorskih naselja u drugoj visinskoj zoni 
načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 
rekao da se veoma raduje što su izgradnju 
ovog bunara podržali naši sugrađani koji 
žive u dalekoj Sund komuni. 
    „ Obzirom da je već poznato da je 
najveći infrastrukturni problem 
snabdijevanje pitkom vodom ovaj bunar 
treba da nam posluži da prebrodimo velike 
nestašice vode pogotovo u ljetnjem periodu 
a do zavšetka velikog projekta 
vodosnabdijevanja čija realizacija počinje 
an proljeće“ kazao je Pavić. 
     Izgradnjom  ovog bunara , čiji je 
kapacitet 25 litara vode  u sekundi , znatno 
će biti  poboljšan stepen  snabdijevenosti  
pitkom vodom naselja  Brezičani, Čejreci, 
Aerodromsko naselje , kao i gradskog 
naselja Urije. 
Izvođači radova  su  bili  bijeljinsko 
preduzeće „ Ipin“   i prijedorski „ Rud-
prom“. 
 Problem vodosnabdijevanja u opštini 
Prijedor trebao bi konačno biti riješen tek 
završetkom Projekta vodosanbdijevanja  
čija je vrijednost 17, 5 miliona KM, koji 
sredstvima od 12, 5 miliona KM  finansira 
Vlada Švajcarske , a koji je u fazi izbora  
međunarodnog konsultanta , a radovi bi 
trebali početi na proljeće. 
 

Primljeno devet pripravnika 
 
Devet visokoobrazovanih mladih ljudi koji 
su se donedavno nalazili na evidenciji 
Zavoda za zapošljavanje  dobili su  rješenja 
o prijemu na radno mjesto pripravnika u 
Administrativnoj službi opštine Prijedor. 
Rješenja za tri pravnika, četiri ekonomista,  
i po jednog inženjera poljoprivrede i 

elektrotehnike uručio je načelnik opštine 
Prijedor Marko Pavić, na prigodnoj 
svečanosti koja je juče upriličena u zgradi 
opštine Prijedor.  
      „ Ovom aktivnošću opština Prijedor je 
podržala aktivnost Vlade Republike Srpske 
i Zavoda za zapošljavanje o potrebi 
zapošljavanja visokoobrazovanih mladih 
kadrova i mi smo se odlučili da u opštini 
zaposlimo devet pripravnika i time 
 omogućavamo ovim  mladim ljudima da 
steknu iskustvo i da polože stručni ispit “ 
rekao je Pavić On je istakao i  da očekuje 
da mladi donesu potrebnu svježinu i 
energiju u radu opštinskih službi  i da 
svojim znanjem pomognu da ova lokalna 
zajednica dobije međunarodni standard o 
kvalitetu rada.Rukovodilac prijedorske 
Filijale Zavoda za zapošljavanje RS 
Zdravko Suvajac naveo je da je na nivou 
regije u ovoj akciji zaposleno 26 
pripravnika.  
        „ Opština Prijedor je , prijemom devet 
pripravnika,   maksimalno podržala 
projekat  zapošljavanja  530 mladih ljudi u 
statusu pripravnika visoke stručne spreme i 
sticanje uslova za polaganje stručnog ispita 
koji se provodi na nivou cijele Republike“ 
dodao je Suvajac. Pripravnici će tokom 
godinu dana rada u opštinskim organima 
proći, shodno svom obrazovanju, više 
različitih službi kako bi stekli što više 
znanja  i što bolje se pripremili za 
polaganje stručnog ispita. Za njih će tokom 
sticanja pripravničkog staža Zavod za 
zapošljavanje obezbjeđivati mjesečno 60 
odsto prosječne neto zarade, uvećane za 
poreze i doprinose, a opština 40 odsto. 
 
Odjeljenje za finansije 
Održane javne rasprave o Nacrtu budžeta 
 
Nacrt predviđenog budžeta opštine 
Prijedor  za 2008. godinu  u iznosu od 
34.053.428 KM našao se  na dvodnevnoj  
javnoj raspravi koja je organizovana za 
budžetske korisnike, nevladine 
organizacije  i  građane opštine Prijedor. 
      „ Ponuđeni nacrt budžeta je, u odnosu 
na nedavno usvojen rebalans, uvećan za 
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izvorna sredstva u visini od 5,8 odsto, a 
ukupni iznos budžeta  čine  tekući prihodi  
u iznosu  28.312.968 KM, dok su  ostatak 
sredstava od 5.470.460 KM namjenski 
krediti čija se povlačenja planiraju  u 
idućoj godini “ potvrdila je Biljana 
Malbašić, načelnik Odjeljenja za finansije. 
 Ona je naglasila da će namjenska kreditna 
sredstva biti utrošena za nabavku 
vatrogasnog vozila i vozila za dječiji vrtić , 
dok će najveći dio   tih sredstava ,u visini 
od 5 miliona KM, biti utrošen za projekat 
vodosnabdijevanja, čija realizacija počinje 
2008. godine , a čiji je finansijer pored 
opštine i švajcarska vlada u iznosu od 12,5 
miliona KM. 
         Malbašićeva je potvrdila da su  
Nacrtom budžeta za 2008. godinu 
planirana sredstva  u iznosu od 2 miliona 
KM za završetak rekonstrukcije glavne 
prijedorske ulice, dok je za održavanje 
putne mreže i komunlanu potrošnju 
planirano gotovo 4,5 miliona KM. 
    „ Ono što treba posebno istaći je da je 
nacrtom predviđeno finansiranje razvojnih 
programa iz oblasti poljoprivrede u visini 
od 480 000 KM, kao i 585 000 KM za 
podsticaj zapošljavanju“ kazala je 
Malbašićeva. 
Nacrtom je predviđeno da se za oblast 
zdravstvene i socijalne zaštite izdvoji 
2.809.104 KM, od kojih 600 000 KM za 
opremanje objekata porodične medicine, 
dok je za programe i institucije  iz oblasti 
kulture planirano oko milion KM, te oko 
600 000 KM, za stambeno zbrinjavanje 
ratnih vojnih invalida i porodica poginulih 
boraca. 
 
Međunarodna konferencija razvojnih 
agencija  
 
 U Hotelu „ Monument“ na Mrakovici 
održana je  međunarodna  konferencija 
razvojnih agencija Republike Srpske, 
Bosne i Hercegovine i zemalja u 
okruženju. Tema ovog dvodnevnog skupa  
je bila „ Pozicioniranje agencija za razvoj 
malih i srednjih preduzeća kao nosioca 
razvoja- iskustva i dobra praksa“. 

         „ Podatak da  u BiH postoji sedam 
preduzeća na hiljadu stanovnika, dok je  u 
zemljama koje su prošle tranziciju taj broj i 
do dvanaest puta veći, samo potvrđuje da 
je  uloga republičke i lokalnih razvojnih 
agencija da povećaju  broj malih i srednjih 
preduzeća, a potom podrže njihov razvoj i 
jačanje“  kazao je Milan Cvijić, pomoćnik 
ministra privrede energetike i razvoja za 
resor mala i srednja preduzeća. 
       Mišo Reljić , direktor prijedorske 
razvojne agencije PREDA, koja je jedan od 
organizatora konferencije je rekao da se za 
organizacijom ovakve  konferencije  već 
dugo osjećala potreba  i  ima za cilj 
razmjenu  pozitivnih  iskustava. 
         „Parafiranjem Sporazuma o 
stabilizaciji i pridruživanju BiH je  ušla u 
jedan novi  period koje su neke zemlje već 
prošle i njihova iskustva su nama veoma 
dragocjena“ kazao je  Reljić 
      Od razvojnih agencija se očekuje da 
budu u narednom periodu budu jedan od 
pokretača  lokalnog ekonomskog razvoja i 
iskustva koja ćemo ovdje čuti su nama 
dragocjena, rekao je načelnik opštine 
Prijedor  Marko Pavić je otvarajući ovu 
konferenciju. 
 

 
    „ Prijedor ima razvojnu agenciju skoro 
pet godina i što je ovo jedna od prvih 
opština koja je donijela strategiju razvoja 
malih i srednjih preduzeća, upravo svjesni 
da  nema više velikih giganata te da  razvoj 
i naše , pa i svih lokalnih zajednica u BiH 
treba tražiti u razvoju malih i srednjih 
preduzeća“ kazao je Pavić. 
          Na konferenciji , čiji je organizator  
bila Republička agencija za razvoj malih i 
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srednjih preduzeća prisutni su  bili i  
predstavnici razvojnih  agencija  iz 
Republike Srpske, Federacije, Slovenije, 
Hrvatske i Srbije. 
 
Skupština opštine – Usvojen budžet  
 
Odbornici Skupštine opštine Prijedor 
usvojili su budžet za 2008. godinu planiran 
u iznosu od 34.677.913 KM što predstavlja 
povećanje od 6,7 odsto u odnosu na 
ovogodišnji budžet.Za ovaj prijedlog 
budžeta izjasnila su se 22 odbornika, a 
osam je  bilo protiv. Prema planu, u 
narednoj godini od domaćih prihoda i 
grantova očekuju se sredstva od 
28.537.453, a od kredita 6.140.460 KM. 
„ Ova kreditna sredstva biće utrošena za 
kapitalne infrastrukturne projekte, za ostalu 
budžetsku potrošnju predviđeno je 
27.947.333 KM i 590.120 KM za tekuću 
rezervu“ rekao je načelnik opštine Marko 
Pavić.On  je  dodao da je budžet za 
narednu godine ''pažljivo skrojen'', 
odnosno realno planiran, te  ocijenio da su 
odbornički zahtjevi  za veće povećanje 
pojedinih stavki ili ukupnog iznosa budžeta  
bili nerealni. 
 

 
 
''Očekujemo u 2008. godini veću stopu 
zahvata iz sredstava od indirektnih poreza, 
jer smo jedna od rijetkih opština koja ima 
daleko niži rast prihoda od drugih opština i 
Republike'', kazao je Pavić. On je naglasio 
da je kreditno zaduženje opštine oko deset 
odsto, što je daleko ispod zakonski 
dozvoljene granice od 18 odsto, te da 25 
odsto budžeta odlazi na troškove 

zaposlenih, što je povoljno s obzirom da su 
to ukupna sredstva za radnike opštinske 
administracije i zaposlene u drugim 
opštinskim institucijama i 
ustanovama.Odbornici  SO Prijedor  
usvojili su odluku kojom se prihvata  
garancija za zaduženje preduzeću 
''Toplana'' radi nabavke mazuta u iznosu od 
900.000 KM čime se osigarava nastavak 
grijne sezone u Prijedoru. 

 

 

Odbornici podržali Nacrt Zakona o 
uređenju i građenju RS 
 

 

Odbornici Skupštine opštine Prijedor   
podržali  su Nacrt zakona o uređenju 
prostora i građenju u Republici Srpskoj uz 
primjedbe i sugestije opštinskog Odjeljenja 
za prostorno uređenje i održane javne 
rasprave.Načelnik Odjeljenja za prostorno 
uređenje Mirjana Komljenović ocjenila je 
da ovaj Zakon u predloženom tekstu ne 
donosi očekivane prednosti poput 
pojednostavljenja i ubrzavanja procedure 
dobijanja građevinskih dozvola, te 
smanjenja troškova izdavanja prostorno-
planske dokumentacije.Ona je navela da su 
nadležno opštinsko Odjeljenje, te učesnici 
prethodno  održane javne rasprave, stavili 
34 primjedbe na ponuđeni Nacrt zakona. 
„Zamjerke se odnose na neusaglašenost 
određenih članova unutar samog Nacrta 
zakona, na terminologiju koja dijelom nije 
u duhu našeg jezika, a drugim dijelom nije 
usklađena ni u samom zakonu, te 
neusklađenosti ponuđenog teksta zakona sa 
drugim važećim zakonskim aktima u RS“, 
navela je Komljenovićeva. 
Javna rasprava o navedenom Nacrtu 
zakona u RS trajaće do 16. januara, nakon 
čega će predlagač ponuditi Prijedlog 
zakona o uređenju prostora i građenju u 
RS.Predlagač je Ministarstvo prostornog 
uređenja, građenja i ekologije RS. 
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Novogodišnji prijem načelnike opštine 
za vjerske zajednice 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
organizovao je prijem za  predstavnike   tri 
najveće  vjerske zajednice u Prijedoru , a  
povodom  predstojećih  vjerskih i 
novogodišnjih praznika. 
„Iako smo se tokom godine sastajali i 
dogovarali, ovaj susret imao je za cilj da 
građanima i vjernicima opštine Prijedor 
uputimo zajedničku poruku da ćemo se, u 
vremenu koje je pred nama ,zajednički 
boriti za što bolji život svakog građanina u 
Prijedoru.“ rekao je načelnik Marko Pavić.              
Pavić je  kazao da je ovaj susret  , da pored 
čestitanja za predstojeće božićne i 
bajramske praznike,  bio prilika da se 
razmjene i mišljenja o saradnji lokalne 
vlsti sa predstavnicima vjerskih zajednica 
ovoj godini. 
„ Naša je zajednička konstatacija da smo 
zajedničkim snagama stvorili  povoljan 
ambijent i uslove za suživot i bolji život 
svih naših građana “, kazao je Pavić. 
Predstavnik SPC protojerej Ranko Maletić, 
kazao je da  se  i ove godine  predstojeći 
vjerski  praznici simbolično nižu jedan iza 
drugog, te dodao da  je susret u opštini bio 
prilika da  se izraze  želje za prosperitet i 
napredak, ali i sagledaju  do sada 
postignuti  rezultati. 

 
„ Svi smo mišljenja da smo tokom protekle 
godine  dosta dobro sarađivali i puno toga 
uradili ,ali to ne znači da nismo mogli i 
bolje“ rekao je protojerej Ranko Maletić. 
  Župnik prijedorske župe, Marijan 
Stojanović, rekao je da je božićna poruka 
svim ljudima dobre volje mir, radost i 
veselje i da je vrijeme da svoje poglede i 
rad okrenemo ka budućnosti i boljitku 
opštine Prijedor i svih njenih građana i 
vjernika.  

   „Predstavnici svih vjerskih zajednica  su 
se složili da je ovo opština velike 
perspektive i lijepe budućnosti .Na nama je 
da osnažimo suživot među građanim 
Prijedora , a simbolika bliskosti ova tri 
velika praznika, katoličkog i pravoslavnog 
Božića i Bajrama  izražava našu potrebu da  
budemo bliski i kao komšije i kao građani 
ovog grada. “, rekao je imam  Merzuk 
Hadžirušidović. 
 
Obrazovanje-  
Dan  Specijalne škole 
 

Polaznici  Specijalne osnovne i srednje  
škole „ Đorđe Natošević“   priredili su  
svečanost kojom su obilježili Dan škole , 
koji je simbolično vezan za Međunarodni 
dan invalida.Pored priredbe gdje su 
gostima pokazali neka svoja stečena znanja 
i vještine u ovoj školi, mnogobrojnim 
gostima su izložili i ručne radove nastale u  
školskim radionicama. 
       „Ovu školu pohađaju djeca sa 
posebnim potrebama i poteškoćama u 
razvoju  , a posljednjih godina  su to  djeca 
sa većim poteškoćama u razvoju  koja 
zahtijevaju  posebnu pažnju. Mi smo i 
osnovani prije 26 godina s ciljem da se sa 
tom djecom radi na poseban način, a Dan 
škole je prilika da se istaknu rezultati, ali i 
definišu problemi sa kojima se susrećemo“ 
istakla je direktor ove škole Milena 
Šljokavica. 
         Prema njenim riječima , trideset 
zaposlenih u ovoj školskoj ustanovi ulažu 
dosta znanja i vještina,umijeća i mnogo 
ljubavi i strpljenja u radu sa ovom djecom, 
ali i velikih napora u borbi sa stereotipima. 
    „ Spereotipe još uvijek ne možemo 
isključiti, oni postoje. Mi ulažemo velike 
napore da upoznamo sredinu da i takva 
djeca postoje , izvodimo  ih  u javnost, 
vodimo ih  u pozorište, u bioskop, a često 
organizujemo druženja sa djecom iz drugih 
opština i iz redovnih škola. To je proces, 
ali  javnost mora  vidjeti da postoje i takva 
djeca i da su  to dobra djeca.“ kazala je 
Šljokavica. 
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         Ona  je istakla da je prostor u kome 
se nalaze učenici   deprimirajući, objekat je 
star tridesetak godina, montažnog 
karaktera i opasan za boravak djece, te da 
je idejni projekat   novog školskog objekta 
vrijedan 800 000KM dostavljen  resornom 
ministarstvu i  opštini. 
        Školu trenutno pohađa 76 učenika i 
20 omladinaca , koji su redovnu nastavu 
završili i vrijeme provode radeći u 
krojačkoj i bravarskoj radionici. 
 
 
Novogodišnji prijem za učenike 
 
Marko Pavić , načelnik opštine Prijedor 
priredio je tradicionalni novogodišnji 
prijem za najbolje učenike prijedorskih 
osnovnih i srednjih škola. 
     „ Nije slučajno što novogodišnji prijemi 
počinju sa  prijemom  za mlade, jer to je 
ono na čemu mi mislimo  da gradimo našu 
ukupnu politiku i našu  budućnost , da 
nagradimo  najbolje nagradimo, a da 
drugima pokažemo da će oni najbolji 
uvijek biti vrednovani“ kazao je Pavić. 
       On  je dodao da ohrabruju podaci  
prilikom nedavnog anketiranja za potrebe 
izrade Strategija razvoja opštine, da se  
svega 30 odsto mladih Prijedorčana 
izjasnilo da želi da napusti svoj grad, što je 
znatno niži procenat  u odnosu na podatke 
koji se odnose na cijelu BiH. 
 

 
         
   „ To nas ohrabruje i postavljan  pred 
lokalnim vlastima veoma odgovoran 
zadatak da se uvaže svi zahtjevi mladih, te 

da se radi na stvaranju uslvoa za kvalitetno 
obrazovanje i zapošljavanje“ kazao je 
Pavić.Pored prigodnih novogodišnjih 
poklona, načelnik opštine Prijedor  uručio 
je za dvanaest najboljih osnovaca i osam 
srednjoškolaca uručio novčanu nagradu u 
iznosu od  po stotinu  KM. 
 
Pomoć za nosioce partizanske spomenice 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
uručio je  novčanu pomoć u iznosu od 200 
KM  koje je opština obezbijedila za 15 
nosilaca  „Partizanske spomenice 1941 " 
kao prigodnu čestitku za novogodišnje 
praznike.Na prijemu  koji je tim povodom 
priređen u prostorijama prijedorskog 
odbora Saveza udruženja boraca 
Narodnooslobodilačkog rata , Pavić je   
pristunim prvoborcima rekao da opštinska 
administracija ovim gestom daje do znanja   
da cijeni   njihov doprinos   antifašističkoj  
borbi  u Drugom svjetskom ratu i  zaželio 
ih  puno zdravlja u Novoj godini. 
         „ Nažalost od  564   prvoborca iz 
Drugog svjetskog rata danas ih je u 
Prijedoru  njih samo 15 živih  i kao što 
vidimo mnogi nisu ni ovdje došli jer nisu 
pokretni.Međutim, njihova herojska borba 
je nešto što je ostavilo neizbrisivog traga u 
savremenoj istoriji i našeg grada i nešto je 
što obavezuje mnoge generacije koje 
dolaze “ kazao je Pavić. 
Prema njegovim riječima, opština 
finansijski podržava  rad prijedorskog 
odbora SUBNOR-a,  ali i obilježavanje 
značajnih istorijskih  datuma iz NOB-a. 
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„Uvažavajući tekovine partizanskog 
pokreta,  opština je prihvatila da u idućoj 
godini rekonstruiše spomenik na Patriji, 
koji je simbol herojske borbe i proboja  
pratizana u ofanzivi na Kozari.“ dodao  je 
Pavić 
    Predsjednik Republičkog odbora 
SUBNOR-a Blagoja Gajić podsjetio je da 
je sa područja Prijedora u 
Narodnooslobodilačkoj borbi  učestvovalo 
7 000 boraca, od kojih je poginulo 2 228. 
   "Ovaj današnji prijem znak je da 
prvoborci nisu zaboravljeni i da naša 
opština uvažava i poštuje tekovine NOB-a" 
naglasio je Gajić. 
 
Prijem za porodice poginulih boraca  
 
Opština Prijedor će u 2008. godini 
obezbijediti 600.000 KM za izgradnju 
stanova boračkim kategorijama, rekao je  
načelnik opštine Prijedor Marko Pavić. 
    "Ukoliko budemo imali podršku 
Ministarstva  rada i boračko-invalidske 
zaštite Repubike Srpske  za četiri godine  
bismo riješili  stambena pitanja prioritetnih 
boračkih kategorija", istakao je Pavić. Na 
tradicionalnom novogodišnjem prijemu za 
predstavnike opštinske organizacije 
porodica poginulih boraca, Pavić je naveo 
da su u budžetu  opštine predviđena i veća 
izdvajanja za stipendije, kao i za pomoć za 
osnovno i srednje obrazovanje djece 
poginulih boraca. Ranka Šormaz , član 
Predsjedništva prijedorske Organizacije 
porodica zarobljenih i poginulih boraca i 
nestalih civila rekla je da članovi ove 
organizacije sa većim optimizmom 
dočekuju sljedeću godinu, u kojoj će, 
prema najavama, doći do povećanja 
penzija i invalidnina, kao i do intenzivnijeg 
rješavanja stambene problematike.Ona je 
istakla da postoji dobra saradnja 
Organizacije porodica zarobljenih i 
poginulih boraca i nestalih civila sa 
opštinom, koja, osim izdvajanja sredstava 
za rad Organizacije, obezbjeđuje i značajan 
dio novca za ostvarivanje dopunskih prava 
porodica poginulih boraca. 
 

Prijem za novinare 
 
Marko Pavić , načelnik opštine Prijedor 
priredio je juče tradicionalni novogodišnji 
prijem za predstavnike medija. 
    „ Ovo je  jedan naš lijep običaj, koji je 
već postao tradicija da se sastanemo na 
kraju jedne kalendarske godine i da 
analiziramo šta smo sve to uradili u 
proteklom vremenu, a možda i kažemo šta 
bi bilo dobro da radimo u narednoj godini. 
Mi želimo da Prijedor bude medijski 
predstavljen i da dobije mjesto koje 
zaslužuje, tako da smo u tom cilju mnoge i  
podržali  u radu “ kazao je Pavić.On je 
dodao da je izuzetno zadovoljan radom 
prijedorskih novinara u proteklom periodu 
jer mediji su upravo jedan od tri veoma 
važna stuba koja stvaraju pozitivnu klimu i 
pozitivan ambijent u gradu. 
    „ Prijedor je bio, htjeli mi to da 
priznamo  ili ne, bio crna rupa na političkoj 
karti, ali smo upravo uz pomoć medija 
uspjeli da izgradimo sliku o Prijedoru kao 
prosperitetnom gradu u kome se može 
živjeti uz suživot i toleranciju.“ rekao je 
Pavić. Novinari su pratili rad 
Administrativne službe i rad skupštine i 
realno izvještavali o tome, tako da smo svi 
bili na zajedničkom zadatku da život u 
Prijedoru učinimo i boljim, dodao je Pavić 
čestitajući novinarima prestojeće praznike. 
 
Regulisano radno vrijeme u dane 
praznika 
 
Radno vrijeme ugostiteljskih objekata  na 
području opštine Prijedor će u dane 
praznika, tačnije 31. decembra u 
novogodišnjoj noći i 1. januara biti 
neograničeno, dok će u dane ostalih 
praznika Republike Srpske biti u skladu sa 
opštinskom odlukom kojom je regulisano 
radno vrijeme i izvođenje muzičkih 
sadržaja u svim  ugostiteljskim objektima. 
Potvrđeno je to Odlukom koju je donijela 
opštinska Administrativna služba , kako bi 
se riješile sve nedoumice oko radnog 
vremena u tim danima.Ovom odlukom 
propisano je da će na prvi dan praznika u 
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periodu  od 0-24 časa raditi preduzetnici 
koji posjeduju registrovane apoteke i 
benzinske pumpe. Drugog dana praznika u 
vremenu od 8-12 časova, pored navedenih 
,  radiće i  preduzetnici i preduzeća koji 
posjeduju zanatsko-trgovačke radnje tipa 
pekare i trgovine na malo mješovitom 
robom, dok će mogućnost da rade duže, 
tačnije do 24 časa imati preduzetnici i 
preduzeća registrovani za obavljanje 
trgovačke djelatnosti tipa dragstor. 
   Opštinska tržišna inspekcija i komunalna 
policija vrišiće tokom praznika kontrolu 
primjene ove odluke, te bi se nesavjesni 
pojedinci, kao i pravna lica mogli suočiti i 
sa kaznenim mjerama koje su zakonom 
predviđene u slučaju ovakvih prekršaja. 
 
Kultura -  U Galeriji ’96 otvorena prodajna 
izložba slika 
 
U prijedorskoj „Galeriji 96 „  je , povodom  
predstojećih novogodišnjih praznika,  
otvorena prodajna  izložba slika 
prijedorskih slikara. 
     „ Radi se o aktivnosti koji prijedorska 
Galerija provodi dva puta godišnje tokom 
ljeta i povodom novogodišnjih praznika, 
kada je mnogo turista u gradu, kao i naših 
sugrađana koji žive i rade u inostranstvu „ 
rekao je direktor Galerije Thomir 
Ilijašević. Prema njegovim riječima, 
praznici su vrijeme darivanja tako da je 
Galerija idealno mjesto da se nađe , ne 
toliko skup, koliko vrijedan poklon, a 
ujedno je to prilika da i umjetnici nešto 
zarade.Ovog puta izloženo je  70 radova  
prijedorskih umjetnika i to kako 
afirmisanih  slikara, slikara starije 
generacije, do studenata Akademije 
likovne umjetnosti  i samoukih slikara. 
Zastupljene su sve slikarske tehnike od 
crteža, ulja na platnu i akvarela. Cijene 
slika su,  s obzirom na različite tehnike i 
veličine slika, različite i kreću se od 40KM 
za crteže , pa do kvalitetnih ulja na platnu 
čija je cijena 200-300 KM i čak 600KM 
koliko koštaju  akvareli. Prodajna izložba 
slika prijedorskih autora biće otvorena do 
polovine januara. 

 
Posjeta predsjednika Fudbalskog saveza  
 
Novoizabrani predsjednik Fudbalskog 
saveza RS Mile Kovačević boravio je u 
radnoj posjeti Prijedoru, gdje je sa 
načelnikom opštine Prijedor  Markom 
Pavićem razgovarao o mogućnostima 
razvoja  fudbala na prostoru RS. 
       „Strategiji razvoja fudbala na području  
cijele Republike Srpske  , s posebnim  
akcentom na razvoju ove sportske grane   
na nivou opštine Prijedor je ono o čemu 
smo razgovarali i pri tom smo načelniku  
prezentovali  zaključke  sa sjednice  
Skupštine saveza i naše planove kako da u 
saradnji sa opštinskim strukturama  
pomognemo razvoju fudbala u  RS“ rekao 
je Kovačević.On je dodao i da  nije 
slučajno  da je jedna od prvih posjeta  
opštinama Republike Srpske upravo 
posjeta opštini Prijedor, jer  se ljudi iz 
Područnog fudbalskog saveza ove opštine  
podržali njegove ideje i program koji je 
ponudio Fudbalskom savezu RS. 
 

Doček Nove godine u Prijedoru 
 Sve Prijedorčane koji se odluče da novu 
godinu dočekaju na otvorenom zabavljaće 
poznati estradni umjetnik Marinko  
Rokvić, uz pratnju  orkestra  Estrade 
Republike Srpske, sa solistima  uz nastup 
glumaca prijedorskog pozorišta.Veče će 
početi nastupom najmlađih, gdje je 
predviđen nastup pobjednice Dječijeg 
festivala Novogodišnje karaoke- Djeca 
pjevaju hitove Milica Stijepić, te 
prošlogodišnji pobjednik ovog festivala 
Neven Crnić , a u ponoć će biti priređen  
bogat novogodišnji vatromet.I ove godine 
organizator dočeka je Administrativna 
služba opštine Prijedor, za šta je izdvojeno  
50  000 KM. Za sve koji se odluče da 
dočekaju Novu godinu biće pripremljeni 
topli napici i sendviči. 
_________________________________       
Izdavač:  
Opština Prijedor 


